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Jacek Bulawa

Radny
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Sz. P.

MarckWojtkowski

Prczydcnt Wloclawka

zwracam sig z pro$b4 o otwarcie k4rtej ptywalni Delfin z uwagi na fakt, i2 do dnia

dzisiejszego nie zostal ogloszony vzet^rg na wylonienie wykonawcy prac modemizacyjnych

ww. obiektu. Moja proSba podyktowana jest licarymi glosami rodzic6w dzieci, kt6rry znuszeni s4

dowozid swoje pociechy na zajgcia plywackie w poznych god2inach wieczomych.

Z wyazzrni szacunku
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